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PROTOKÓŁ nr 26/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
odbytego w dniu 28 grudnia 2020 r. w trybie zdalnym 

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Bryś Maciej – z-ca przewodniczącego  

3. Buda Radosław 

4. Duda Robert 

5. Grajnert Tomasz – przewodniczący 

6. Mituła Bronisław 

7. Jerzy Paluszek 

8. Rozmarynowski Jarosław 

9. Grzegorz Żabicki 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia; 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta; 

3. Mirosława Kolanek - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii; 

4. Jacek Raszewski – Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 23/20, 24/20, 25/20 z poprzednich posiedzeń 

komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego pod nazwą „Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 2021. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Wieluń na rok 2021.  

5. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Prezentacja porządku obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert dokonał otwarcia posiedzenia oraz stwierdził 
prawomocność obrad - na stan 9 członków, obecnych 8.  
Zapytał czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? Nikt się nie zgłosił.  
 



2 
 

Uwag nie zgłoszono. 
Punkt 2 

 
Informacja o sporządzonych protokołach nr 23/20, 24/20, 25/20 z poprzednich posiedzeń 
komisji. 
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do protokołów? Nikt 
się nie zgłosił.  
 
Komisja przyjęła informację o sporządzonych protokołach z poprzednich posiedzeń komisji tj. 
23/20, 24/20, 25/20. 
 
Uwag nie zgłoszono.  

Punkt 3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 
budżetowego pod nazwą „Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 2021 zał. nr 3.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy hotel Maraton przynosi takie dochody, że 
pokrywa wszystkie koszty, które są z nim związane?  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że jest 
to tylko plan. Oznajmił, że ma nadzieję, iż dzięki szczepieniom, które się zaczynają wszystko 
wróci do normalności i hotel zacznie przynosić zyski, a przynajmniej pokryje koszty.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, jak kształtuje się strata według niezupełnych 
wyliczeń za 2020 rok? 
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski oznajmił, iż od dnia 
dzisiejszego hotel Maraton praktycznie nie funkcjonuje w związku z obowiązującymi 
obostrzeniami do 17 stycznia 2021 r. Podkreślił, że zostały podjęte pewne działania, aby hotel 
Maraton ,,sam na siebie zarobił”. Podkreślił, iż nie posiada jeszcze całorocznego rozliczenia, 
ponieważ miesiąc grudzień jeszcze się nie zakończył. Oznajmił, że może później podać stan 
rozliczenia za 11 miesięcy.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert poprosił, aby Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji Jacek Raszewski przekazał ww. rozliczenie.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zapytał, czy w 2021 r. Gmina Wieluń otworzy 
lodowisko?  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że 
lodowisko jest gotowe do wymrażania, lecz obowiązujące obostrzenia spowodowały jego 
zamknięcie. Podkreślił, że Gmina Wieluń aktualnie jest na etapie czekania na decyzje rządu 
oraz dobrą pogodę, umożliwiającą korzystanie z omawianego obiektu.   
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz powiedział, że Gmina Wieluń poniosła już koszty z 
tytułu chociażby fizycznego rozłożenia lodowiska.  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski przychylił się do 
wypowiedzi radnego Akulicza, mówiąc że lodowisko gotowe jest do wymrażania, lecz koszty 
stałe zostały już poniesione np. prąd.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zapytał, czy basen przy ul. Broniewskiego w Wieluniu 
w 2021 roku zostanie otwarty? Podkreślił, że wiąże się to z poniesieniem kosztów np. 
malowaniem niecki basenowej. Podkreślił, że dotacja dla Wieluńskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji jest przeznaczana m.in. po to, aby placówki były utrzymywane na pewnym poziomie. 
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Podkreślił, że  w 2020 roku basen nie był używany, co spowodowało zwiększenie kosztów jego 
utrzymania.  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że w 
materiałach, które otrzymali radni założone zostało funkcjonowanie wszystkich obiektów . 
Oznajmił, że założył ,,w miarę normalne funkcjonowanie wszystkich placówek”, w których 
również zostały ujęte koszty funkcjonowania basenu przy ul. Broniewskiego w Wieluniu oraz 
hotelu Maraton. Podkreślił, że nikt nie wie, co wydarzy się w miesiącu kwietniu, w którym 
podejmowane są decyzje o otwarciu omawianego obiektu. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zapytał, czy biorąc pod uwagę fakt, iż w 2020 r. nie 
zostały przeprowadzone żadne prace na basenie przy ul. Broniewskiego w Wieluniu to nakłady 
w 2021 r. będą wyższe? Zadał pytanie, czy Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Jacek Raszewski wziął powyższe pod uwagę?  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski oznajmił, iż basen 
nie został otwarty w 2020 r., lecz zostały pokryte nakłady finansowe np. z tytułu obcinania 
gałęzi, koszenia trawy oraz szeroko rozumianego sprzątania i utrzymywania obiektu.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz powiedział, że miał na myśli dokładnie malowanie i 
renowacje niecki.  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że 
najprawdopodobniej nakłady finansowe będą większe w 2021 r., z powodu niefunkcjonowania 
basenu w 2020 roku.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, w którym miejscu znajdują się boiska asfaltowe, o 
których mowa w omawianym projekcie uchwały na stronie czwartej w pkt 5.  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że 
wokół basenu cały teren wspólnie ze znajdującym się tam przedszkolem jest jedną 
nieruchomością. Poinformował, że boiska asfaltowe znajdują się za basenem tj. między orlikiem 
a basenem. Zaznaczył, że fizycznie ww. boiska nie są użytkowane ale jest to cały czas teren, 
który należy utrzymywać w czystości.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zaproponował, aby przywrócić omawiane boisko do 
użytkowania.  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski oznajmił, że obecnie 
są dwa stanowiska do koszykówki na terenie orlika. Stwierdził, że omawiane boisko jest 
poniszczone, które istnieje 20 bądź 30 lat, które nie nadaje się do użytku. Wspomniał, że na 
omawianym boisku nie ma nawet już koszy do koszykówki.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zaproponował przyjęcie dwóch stawek. Zwrócił 
uwagę, że obiekty sportowe powinny mieć inną cenę niż obiekty pomocnicze. Zapytał 
następnie, czy placówka WOSiR zarządza terenem lasku?   
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że 
lasek nie jest w zarządzie WOSiR-u. Oznajmił, iż ciężko jest obliczyć stawki dla terenów 
sportowych i niesportowych. Podał przykład terenu przyległego do hali WOSiR, który jest 
parkingiem i również wymaga nakładów finansowych chociażby pod względem utrzymania 
czystości. Podkreślił, że omawiana stawka jest średnią dla wszystkich obiektów. Oznajmił, że 
nie wyobraża sobie podzielenia obiektów na sportowe i niesportowe. Podsumował, iż wszystkie 
wyliczenia finansowe zaakceptowała Regionalna Izba Obrachunkowa.  
 
Radny Radosław Buda zapytał, czy na omawianym terenie znajduje się plac manewrowy 
jednej ze szkół do nauki jazdy?  
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Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że 
tak.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zaproponował lokalizacje kortu tenisowego na 
omawianym terenie.   
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że Gmina Wieluń posiada grunty pod 
budowę kortów tenisowych w osi północ-południe.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy w związku z planowaną budową kortów 
tenisowych przy lasku zostanie zlikwidowany kort tenisowy przy ul. P.O.W. w Wieluniu?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że najprawdopodobniej tak. Dodał, że w 
sytuacji likwidacji kortu tenisowego powstaną tam miejsca parkingowe.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać glos w dyskusji? 
Nikt się nie zgłosił. 
Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 
ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego pod nazwą „Wieluński 
Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 2021, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? W 
głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w ww. sprawie.  
Opinia nr 99/26/20 stanowi zał. nr 4. 

Punkt 4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2021 zał. 
nr 5. 
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do protokołów? Głos 
zabrali:  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zabrał głos w sprawie zapisu zawartego w tabeli nr 14 
tj. komisja nie stwierdziła potrzeby ilości zmniejszenia punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych. Zapytał na podstawie jakich danych komisja wydała ww. decyzję?  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek  odpowiedziała, że były to dane z Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu, 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy-Społecznej, Straży Pożarnej, ankiet, które 
przeprowadzono wśród uczniów szkół podatkowych w Gminie Wieluń,  Ośrodka Leczenia 
Uzależnień, Punktu Informacji i Poradnictwa osób dotkniętych przemocą i Zespołu 
Interdyscyplinarnego.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz podkreślił, że jego zdaniem dostępność alkoholu 
powinna zostać ograniczona w Gminie Wieluń, ponieważ przyczynia się to do zwiększenia 
liczby osób spożywających alkohol.  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek podkreśliła, że komisja jest ciałem kolegialnym, który w formie głosowania 
podjął taką, a nie inną decyzję.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert powiedział, że w omawianej kwestii brakuje namacalnego 
działania ze strony Gminy Wieluń. Podkreślił, iż brakuje danych z przeprowadzanych kontroli 
chociażby przez policję czy straż miejską. Zaproponował inwestycję w kampanie społeczne i 
medialne skierowane głównie do młodzieży.  
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Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek oznajmiła, że nie dostrzega niespójności wskazanych przez radnego 
Grajnerta.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert wspomniał o wprowadzeniu w innym gminach zakazu 
sprzedawania w godzinach nocnych napojów alkoholowych, który początkowo spotkał się ze 
sprzeciwem społecznym, lecz w późniejszym okresie okazało się, iż miało to pozytywny aspekt.  
 
Radny Grzegorz Żabicki zapytał, co jest powodem spadku liczby rodzin objętych 
świadczeniem pomocy z powodu alkoholizmu i narkomanii?  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że nie posiada jeszcze danych za 2020 rok. Stwierdziła, iż 
powodów jest na pewno wiele i są one różne.  
 
Radny Grzegorz Żabicki zadał pytanie, czy zmieniły się znacząco procedury ubiegania się o 
takowe świadczenia?  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że nie.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zapytał, czy komisja uwzględniła uwagi złożone przez 
Najwyższą Izbę Kontroli? Wspomniał o ustalaniach polegających na tym, aby przedstawiciel 
Rady Miejskiej w Wieluniu uczestniczył w komisji ds. rozwiązania problemów alkoholowych, lecz 
nikt nie został zaproszony. Zapytał następnie, co oznacza treść art. 15a ustawy o Policji?  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że komisja uwzględniła uwagi złożone przez Najwyższą 
Izbę Kontroli. Powiedziała następnie, iż treść art. 15a ustawy o Policji została wyjaśniona 
poniżej tabelki nr 5.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz powiedział, że jest zaniepokojony wzrostem osób 
poruszających się po mieście Wieluń w stanie upojenia alkoholowego.  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że większa cześć osób, która doprowadzana jest do izby 
wytrzeźwień znalazła się tam z powodu interwencji domowej Policji. Oznajmiła, że w przypadku 
awantury domowej agresor najczęściej jest pod wpływem alkoholu, który często zabierany jest 
przez funkcjonariuszy policji do wytrzeźwienia, więc nie jest to zawsze tak, iż są to osoby 
zatrzymywane w przestrzeni publicznej.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz powiedział, że Gmina Wieluń wykonuje swoje zdania 
w kwestii rozwiązywania problemów alkoholowych, lecz nie ma to przełożenia w statystykach, 
które wskazują, iż liczba osób doprowadzanych do izby wytrzeźwień wzrosła. Oznajmił, że 
powyższe utwierdza go w przekonaniu, iż Rada Miejska w Wieluniu powinna ograniczyć 
sprzedaż napojów alkoholowych.  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek poinformowała, że komisja jest ciałem kolegialnym, składającym się z 8 
osób, która w wyniku głosowania podjęła decyzję, która następnie została przekazana radnym 
Rady Miejskiej w Wieluniu.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zaproponował zwiększenie patroli Straży Miejskiej w 
miejscach publicznych, w których często spożywany jest alkohol np. park miejski w centrum 
miasta.  
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Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że komisja na pewno przychyli się do propozycji radnego 
Grajnerta.   
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, do kogo należy kontrola punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych?  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek oznajmiła, iż jest to zadanie Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii, która wykonuje je z upoważnienia Burmistrza Wielunia.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał o ilość kontroli w 2019 r.  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że przekaże te dane komisji. Podkreśliła, że komisja 
dokonywała około 3 lub 4 kontrole miesięcznie.   
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy w wyniku kontroli stwierdzono, iż sprzedawca 
sprzedawał nieletnim alkohol?  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że nie. Przypomniała, iż obowiązujące prawo nie pozwala 
na kontrole bez zapowiedzi. Dodała, iż do przedsiębiorców wysyłane jest pismo o chęci 
przeprowadzania kontroli, które rozpoczyna wszczęcie kontroli.  
 
Radny Radosław Buda powiedział, że istnieją trzy tryby zatrzymania tj. opiekuńczy, procesowy 
i zatrzymanie z art. 15a ustawy o Policji związane z przemocą domową. Oznajmił, że osoba 
która została zatrzymana na podstawie art. 15 a ustawy o Policji na wniosek osoby 
poszkodowanej może zostać zatrzymana w KPP w Wieluniu. Wspomniał o możliwości 
założenia Niebieskiej Karty. Zapytał, czy dzieci, które są umieszczane w opiece zastępczej są 
to placówki w całej Polsce czy tylko na terenie Gminy Wieluń?   
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 
Mirosława Kolanek odpowiedziała, że powyższą kwestią zajmuje się Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w dyskusji? 
Nikt się nie zgłosił. 
Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2021, kto jest przeciw, kto wstrzymał się 
od głosu? W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy 7 głosach ,,za”, 1 głosie 
,,przeciw”, 1 głosie ,,wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. 
sprawie.  
Opinia nr 100/26/20 stanowi zał. nr 6. 

Punkt 5 
 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zaproponował, aby pkt 3 zawarty w pierwszym kwartale do 
kwartału trzeciego.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz przychylili się do propozycji przewodniczego komisji.  
 
Radny Radosław Buda powiedział, że również jest ,,za” zmianą w planie pracy.  
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Radny Grzegorz Żabicki zaakceptował poprawkę w planie pracy.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert poinformował, iż w punkcie 4 kwartał 4 po słowach ,,….i 
młodzieży w okresie ferii zimowych” należy dopisać ,,na rok 2022”.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za wprowadzeniem zgłoszonych zmian w planie pracy 
komisji, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Komisja (przy 9 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  
 
Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do protokołów? Głos 
zabrali: 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zgłosił, iż na terenie ogrodu botanicznego są 
połamane ławki. Poprosił o interwencję Urzędu Miejskiego w Wieluniu.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że na powyższy cel należy zabezpieczyć środki 
w budżecie Gminy Wieluń, celem zamontowania nowych ławek.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz zapytał o częstotliwość rekonesansu urządzeń 
rekreacyjnych. Zapytał, czy ktoś z Urzędu kontroluje stan tych urządzeń?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poprosił o udostępnienie zdjęcia przez radnego Akulicz. 
Podkreślił, że jest to ważne czy ławka znajduje się na alei głównej czy bocznej. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Akulicz odpowiedział, że ławka znajduje się na alei bocznej 
natomiast szpecą obraz całego ogrodu.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy jest jeszcze obecny Kierownik WOSiR-u?  
 
Kierownik Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jacek Raszewski odpowiedział, że na 
koniec listopada straty hotelu Maraton kształtują się na poziomie 22 000,00 zł. Powiedział, iż 
przychody w stosunku do ubiegłorocznych wynoszą 60%.  
 
Przewodniczący Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do protokołów? Nikt 
się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 6 
 
Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Tomasz Grajnert zamknął 26 posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                 Przewodniczący  Komisji 

Monika Kowalska             Tomasz Grajnert 

 

 


